
Zapisnik 29. sjednice Školskog odbora III. gimnazije, Zagreb, Kušlanova 52 održane 7.10.2020. 

s početkom u 17,00 sati 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice Školskog odbora 

2. Utvrđivanje mandata nove članice Školskog odbora izabrane iz reda roditelja učenika 

III. gimnazije 

3. Donošenje Godišnjeg plana i programa rada III. gimnazije za školsku godinu 

2020./2021. i Školskog kurikula 

4. Suglasnost za raspisivanje natječaja 

5. Tekuća riječ 

Sjednici su nazočni svi članovi Školskog odbora. 

Predsjednik, Ilija Barišić otvorio je sjednicu i predložio dnevni red. Dnevni red jednoglasno je 

usvojen. 

Ad.1. Svi članovi Školskog odbora dobili su zapisnik s prošle, 28. sjednice Školskog odbora. Nije 

bilo primjedbi na isti. 

Zaključak: Školski odbor jednoglasno usvaja zapisnik s prošle, 28. sjednice Školskog odbora. 

Ad.2. Na sjednici Vijeća roditelja, za novu članicu Školskog odbora iz reda roditelja učenika III. 

gimnazije izabrana je Lovorka Pezo, majka učenika iz 3.b razreda. 

Gospođa Pezo kratko se predstavila Školskom odboru. 

Zaključak: Školski odbor utvrđuje jednoglasno da je nova članica Školskog odbora, Lovorka 

Pezo 

Ad.3. Temeljem zakonskih odredbi, škole su dužne na početku školske godine donositi Godišnji 

plan i program rada i Školski kurikul. Ravnateljica je u kratkim crtama obrazložila navedene 

akte Škole koji su poslani članovima unaprijed. 

- Model po kojem će Škola raditi je model A (svi učenici pohađaju nastavu u školi), što je 

duže moguće i ovisit će o epidemiološkoj situaciji 

- Učenici ne mijenjaju učionicu, svaki razred je u jednoj učionici za vrijeme nastave 

- Nema školskog zvona, odmori su dogovoreni s osnovnom školom 

- Nastavni sat traje 40 min. 

- Potpuna dezinfekcija između dva turnusa 

- Za sada je jedan razred u samoizolaciji 

- Završeni su radovi na bežičnoj mreži 

- U učionice su postavljene kamere kako bi učenici koji nisu u školi mogli pratiti nastavu 

- Radi se na sanaciji sustava za oborinsku odvodnju 

- Sanacija na krovu i na stolariji 

- Obnova sustava videonadzora je u planu 

Manje je izborne i fakultativne nastave 



- Dobili smo projekte ERASMUS oko 300.000,00 kuna ali zbog pandemije nije moguća 

realizacija. Sreća je da se sredstva mogu potrošiti tijekom dvije godine 

- Imali smo vježbu evakuacije, škola je bila prazna za 3 minute 

Nije bilo dodatnih pitanja vezano uz izlaganje ravnateljice. 

Zaključak: Školski odbor jednoglasno donosi Godišnji plan i program rada za školsku 

godinu 2020./2021. i Školski kurikul 

Ad.4. Uspjeli smo riješiti problem domara, otišao je sporazumno. Zbog toga bi trebali raspisati 

natječaj za novog domara na puno neodređeno radno vrijeme. 

Zaključak: Školski odbor jednoglasno daje suglasnost za raspisivanje natječaja za domara – 

puno neodređeno radno vrijeme. 

Ad.5. Ravnateljica predlaže Školskom odboru da se donese odluka o raskidu ugovora s 

Valentivijem (aparati za tople napitke) zbog neplaćanja zakupa. Budući da je problem 

dugotrajan i poznat članovima Školskog odbora nije bilo primjedbi na prijedlog ravnateljice. 

Zaključak: Školski odbor jednoglasno donosi odluku o raskidu ugovora s tvrtkom VALENTIVI 

VENDING MACHINE d.o.o. zbog neplaćanja zakupa. 

Sjednica je zaključena u 18,00 sati. 

                                                                                                            Predsjednik Školskog odbora: 

                                                                                                                   Ilija Barišić, prof.  


